
        Zápisnica 
zo štvrtého zasadnutia obecného zastupiteľstva konaného  

 dňa 16. 6. 2023. 
Prítomní poslanci:  
Ľubomír Antolik, Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Matej Kukuruc,  Mária Marcinová, Bc. Anna Senyková, 
Jaroslav Tipan.  
Adriana Dziaková – hlavná kontrolórka 
Neprítomní poslanci:  Ing. Juraj Kešeľ 
Hostia:  -  Mgr. Ivana Šarová, Mgr. Valéria Škovranová. 
K bodu 1. a, - Otvorenie: Starosta obce Jozef Nemčík privítal prítomných poslancov a poslankyne a 
skonštatoval, že zo 7 poslancov sú prítomní 6, čiže obecné zastupiteľstvo je uznášaniaschopné.  
Za zapisovateľku určil starosta referentku Vieru Chomovú. 
Za overovateľov zápisnice: poslancov Máriu Marcinovú a Ing. Mateja Kukuruca. 
Návrh programu rokovania prečítal zástupca starostu Ing. Matej Kukuruc. 
Materiály na rokovanie dostali poslanci Obecného zastupiteľstva /ďalej len OZ/ elektronickou formou 
v dostatočnom časovom predstihu. Poslanec Tipan dostáva materiály fyzicky do ruky. 
 
Program rokovania: 
 
1,  Otvorenie zasadnutia 
2,  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3,  Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 
4,  Interpelácie poslancov 
5,  Plnenie rozpočtu za 1. štvrťrok 2023 
6,  Rozpočtové opatrenie č. 1 a 2/2023 
7,  Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu Záverečného účtu za rok 2022 
8,   Záverečný účet za rok 2022 – návrh na prerokovanie 
9,   Výročná správa za rok 2022 – návrh na prerokovanie   
10,  Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2023 
11,  Podanie novej žiadosti na výstavbu materskej školy – prerokovanie výzvy 
12,  Zámer predaja nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
13,  Žiadosť o pripojenie nehnuteľnosti na obecný vodovod 
14,  Rôzne 
15,  Rekapitulácia uznesení 
16,  Záver 

 
Starosta obce sa opýtal, či má niekto doplňujúce body do programu a sám doplnil rokovanie o bod: 
Správa audítora k overeniu účtovnej závierky za rok 2022. O zaradení bodu do programu rokovania 
dal starosta hlasovať.  
Hlasovanie č. 1 
Za: 6 poslancov / Antolik Ľubomír, Mgr. Daniel Ďurica, Ing. Matej Kukuruc, Mária Marcinová, Bc. Anna 
Senyková, Jaroslav Tipan/.  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Návrh na doplnenie programu rokovania poslanci schválili jednohlasne. 
 
Starosta predniesol program rokovania po doplnení. 

 
Program rokovania po doplnení bodu 
 

1,  Otvorenie zasadnutia 



2,  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 
3,  Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí 
4,  Interpelácie poslancov 
5,  Plnenie rozpočtu za 1. štvrťrok 2023 
6,  Rozpočtové opatrenie č. 1 a 2/2023 
7,  Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu Záverečného účtu za rok 2022 
8,   Záverečný účet za rok 2022 – návrh na prerokovanie 
9,   Výročná správa za rok 2022 – návrh na prerokovanie   
10,  Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2023 
11,  Podanie novej žiadosti na výstavbu materskej školy – prerokovanie výzvy 
12,  Zámer predaja nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa 
13,  Žiadosť o pripojenie nehnuteľnosti na obecný vodovod 
14,  Rôzne 
15,  Správa audítora k overeniu účtovnej závierky za rok 2022 
16,  Rekapitulácia uznesení 
17,  Záver 
 
Starosta dal o programe rokovania po doplnení hlasovať. 
Hlasovanie č. 2 
Za: 6 poslancov / Antolik Ľubomír, Mgr. Daniel Ďurica,  Ing. Matej Kukuruc, Mária Marcinová, Bc. Anna 
Senyková, Jaroslav Tipan/.  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Program po zmene poslanci schválili jednohlasne 
 
K bodu č. 3, Kontrola úloh z predchádzajúcich zasadnutí. 
Starosta oboznámil prítomných s tým, že úlohy sa plnia priebežne. Lávky cez potok: oslovený bol 
Martin Horváth - miestny stolár, zabezpečený statik, ktorý sa vyjadril k nosnosti. 
Poslanec Ďurica sa opýtal, kedy sa otvorí posilňovňa. Starosta uviedol, že sa tam musí vykonať údržba 
podlahy, vysťahovanie bezdomovca Škulku, ktorý tam prebýva. Návrh padol premiestniť ho do 
unimobunky v Rómskej osade, kde malo byť hygienické centrum. Dodávka pitnej vody do miestnej 
osady by mohla byť riešená prostredníctvom automatov vody. O tomto návrhu poslanci nehlasovali. 
 
K bodu č. 4, Interpelácie poslancov. 
Poslanec Ďurica sa dotazoval ohľadne umiestneného stavebného odpadu na začiatku obce. Starosta 
odpovedal, že tento odpad je uložený dočasne, bude použitý ako zásypový materiál v Rómskej osade. 
Poslanec Kukuruc sa opýtal na kvalitu pitnej vody. V akom je momentálne stave. Starosta odpovedal, 
že boli urobené odbery vody a výsledky vzoriek z horného rezervoáru vykazovali koliformné baktérie. 
Firma Ekolab, ktorá vykonáva rozbory vody aj pre našu obec, ako aj Regionálny úrad verejného 
zdravotníctva v Trebišove odporučili nepoužívať vodu na pitné účely a na varenie samozrejme vodu 
prevárať.  V prípade potreby je možné používať vodu z dolného rezervoára, ktorá je nezávadná. 
Poslanec Kukuruc upozornil na nedostatočnú informovanosť obyvateľov o danej skutočnosti. Do 
budúcna navrhol takéto informácie častejšie zverejňovať aj po pracovnej dobe. Poslanci  navrhli vyzvať 
v mene obecného úradu firmu Ekolab, ktorá rozbor realizuje, na operatívnejšie a promptnejšie 
vybavovanie a zasielanie výsledkov rozborov vody.  
 
K bodu č. 5, Plnenie rozpočtu za 1. štvrťrok 2023. 
Referentka obce v krátkosti oboznámila poslancov s plnením rozpočtu za I. štvrťrok. Povedala, že 
plnenie je adekvátne obdobiu, za ktoré je predložené. Poslanec Ďurica podotkol, že vlastne deň pred 
zasadnutím obecného zastupiteľstva rokovala finančná komisia, takže po prečítaní zápisnice 
z rokovania finančnej komisie dostalo obecné zastupiteľstvo odporúčania a informácie. Poslankyňa Bc. 



Senyková sa dotazovala ohľadne pohľadávok po lehote splatnosti, na ktoré sa na zasadnutí fin. komisie 
pýtala Ing. Stanková. Starosta obce odpovedal, že listiny záväzkov a pohľadávok sú prílohou 
inventarizácie účtov a majetku za predošle účtovné obdobie. Sú to vlastne pohľadávky za vývoz 
odpadu, odber vody, daň z nehnuteľnosti nie len za účtovné obdobie, avšak aj za minulé roky.  
Pohľadávky sa vymáhajú na základe výziev zasielaných obcou.  
Tento bod zobralo OZ na vedomie. 
 
K bodu č. 6, Rozpočtové opatrenie č. 1 a 2/2023. 
Slova sa po udelení starostom obce ujala referentka obce a povedala, že rozpočtové opatrenie je 
vlastne úprava rozpočtu a úzko nadväzuje na plnenie rozpočtu. Z radov poslancov nepadol žiadny 
dotaz k tomuto bodu, preto starosta pristúpil k hlasovaniu. 
Hlasovanie č. 3 
Za: 6 poslancov / Antolik Ľubomír, Mgr. Daniel Ďurica,  Ing. Matej Kukuruc, Mária Marcinová, Bc. Anna 
Senyková, Jaroslav Tipan/.  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Poslanci rozpočtové opatrenia č. 1 a 2 /2023 schválili. 
 
K bodu č. 7, Stanovisko hlavnej kontrolórky k návrhu Záverečného účtu za rok 2022. 
Starosta obce udelil slovo hlavnej kontrolórke obce pani Adriane Dziakovej. Tá obšírne oboznámila 
prítomných poslancov so stanoviskom, ktoré predložila. Pokračovala, že zostavenie záverečného účtu 
je proces, ktorý má svoje zákonitosti a pravidlá. Obsah záverečného účtu každoročne určuje MF SR, do 
ktorého obce vkladajú informácie z účtovnej závierky za predchádzajúci rok, výkazov týkajúcich sa 
účtovnej závierky, poznámok a inventarizácie účtov a majetku. Obec hospodárila s prebytkom 
finančných prostriedkov, ktoré budú presunuté na účet rezervného fondu. Fin. prostriedky môžu byť 
použité len na kapitálové výdavky alebo na financovanie mimoriadnych udalostí, ktoré nebudú kryté 
rozpočtom na daný rok. Zo strany poslancov neboli vznesené žiadne požiadavky na vysvetlenie, preto 
možno konštatovať, že stanovisko hlavnej kontrolórky obce zobrali prítomní poslanci na vedomie. 
 
K bodu č. 8, Záverečný účet za rok 2022 – návrh na prerokovanie. 
Poslancom bol predložený na schválenie návrh záverečného účtu za rok 2022. Tento návrh bol riadne 
zverejnený najmenej 15 dní pred rokovaním na úradnej tabuli obce. Všetci poslanci obdržali materiál 
k preštudovaniu aj elektronicky. Starosta vyzval prítomných na pripomienky k predloženému návrhu. 
Hlavná kontrolórka uviedla, že tento materiál je všeobecný a zostavený tak, aby mu porozumela laická 
verejnosť. Kto by potreboval podrobnejšie informácie, získa ich v registri účtovných závierok, kde sú 
zverejnené všetky ročné účtovné informácie. Vrátane podrobných poznámok.. Zo strany poslancov 
neboli vznesené žiadne pripomienky. Preto starosta pristúpil k hlasovaniu. 
Hlasovanie č. 4 
Za: 6 poslancov / Antolik Ľubomír, Mgr. Daniel Ďurica,  Ing. Matej Kukuruc, Mária Marcinová, Bc. Anna 
Senyková, Jaroslav Tipan/.  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Po hlasovaní starosta konštatoval, že návrh záverečného účtu poslanci schválili s výrokom:“ Celoročné 
hospodárenie bez výhrad“.  Zatiaľ nenavrhli na aký účel budú finančné prostriedky použité. 

 
K bodu č. 9, Výročná správa za rok 2022 – návrh na prerokovanie. 
Rovnako ako zostavenie záverečného účtu, aj zostavenie návrhu výročnej správy je zákonnou 
povinnosťou obce. Výročnú správu by mala účtovná jednotka zostaviť k 30.11.bežného roka za 
uplynulé odbobie. Návrh výročnej správy obdržali poslanci elektronicky. Návrh obsahuje informácie 



účtovnej závierky za predchádzajúci rok a bol overený auditom. Zo strany poslancov neboli podané 
žiadne doplňujúce informácie. Návrh výročnej správy zobrali na vedomie. 
 
K bodu č. 10, Návrh plánu kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce na II. polrok 2023. 
Starosta udelil slovo hlavnej kontrolórke obce. Kontrolórka predložila prítomným poslancom návrh 
plánu kontrolnej činnosti na II. polrok 2023 a vyzvala prítomných na pripomienkovanie. Keďže zo strany 
poslancov nepadol žiadny návrh na doplnenie plánu, starosta pristúpil k hlasovaniu. 
Hlasovanie č. 5 
Za: 6 poslancov / Antolik Ľubomír, Mgr. Daniel Ďurica,  Ing. Matej Kukuruc, Mária Marcinová, Bc. Anna 
Senyková, Jaroslav Tipan/.  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Starosta konštatoval, že návrh plánu kontrolnej činnosti poslanci schválili jednohlasne. 
 
K bodu č. 11, Podanie novej žiadosti na výstavbu materskej školy – prerokovanie výzvy. 
Jednalo sa o opätovné prerokovanie bodu programu z predchádzajúceho zasadnutia, nakoľko starosta 
obce využil právo veta a uznesenie o neschválení podania žiadosti o NFP / nenávratný finančný 
príspevok/ na výstavbu novej materskej školy nepodpísal. Ako dôvod uviedol, že ide o výzvu so 100% 
krytím oprávnených výdavkov a vysokým jednotkovým koeficientom, čo by bolo nerozumné nevyužiť. 
To znamená, bez spolufinancovania obce. Uviedol, že si je vedomý skutočnosti, že by sa jednalo 
o projekt pre potreby marginalizovanej skupiny v obci, avšak marginalizovaných detí stále pribúda 
a súčasné kapacity ani zďaleka nepostačujú súčasným potrebám. Realizáciou výstavby by zároveň 
došlo k zrušeniu dvojzmennej prevádzky v základnej škole. Na zasadnutí boli prítomné aj riaditeľky 
oboch škôl v obci. Preto ich starosta vyzval na zaujatie stanoviska. Ako prvá sa slova ujala riaditeľka 
základnej školy, ktorá oboznámila prítomných o uskutočnení stretnutia regionálnych koordinátorov 
investícii Ministerstva školstva SR. Na stretnutí niekoľkokrát odznelo, že Slovensko má veľké problémy 
s umiestňovaním detí do materských a základných škôl. Celá situácia sa ešte zhorší novelou zákona 
o povinnej predškolskej dochádzke , kde sa zníži vek detí s povinnou školskou dochádzkou najprv na 4 
roky, neskôr na 3. Táto novela vychádza z potreby predprimárneho vzdelávania hlavne detí 
z marginalizovaných skupín, ktoré majú veľké nedostatky vo všetkých oblastiach. Ďalším prínosom by 
bolo rozšírenie kapacity základnej školy, kde Bačkov je jednou z mála obcí, kde ešte bohužiaľ funguje 
dvojzmenná prevádzka. Ďalej uviedla, že práca s deťmi, ktoré absolvovali povinnú predškolskú výchovu 
je oveľa lepšia a produktívnejšia ako s deťmi, ktoré povinnú predškolskú výuku neabsolvujú. 
Zastupujúca riaditeľka materskej školy zdieľala rovnaký názor. Hlavným oponentom tejto myšlienky 
bol poslanec Ďurica, ktorý oponoval nielen pedagogickým zamestnancom, ale aj starostovi. Rozšírenie 
kapacity materskej školy radikálne odmieta. Obáva sa koncentrácie detí z marginalizovaných skupín aj 
z okolitých obcí, čím by došlo k neúnosnému zvyšovaniu počtu obyvateľov MRK/ marginalizovaných 
skupín/ v obci. Zastáva názor, že zástupcom Európskej únie nezáleží na vzdelávaní detí z MRK na 
Slovensku. Hlavným dôvodom týchto aktivít je plytvanie verejnými prostriedkami tak, aby určitá 
skupina ľudí finančne profitovala z predložených projektov. S politikou EÚ nesúhlasí a zastáva názor, 
že Slovensko by sa vôbec do týchto aktivít nemalo zapájať a prispôsobovať sa  EÚ nariadeniam. 
Problém vidí aj v tom, že EÚ sa zaujíma len o deti MRK a o ostatné deti, ktoré nepatria do skupiny MRK, 
sa nezaujíma nikto. Nikoho nezaujíma, kto im kúpi školské pomôcky, zaplatí stravu, cestovné. Pani 
riaditeľka základnej školy nekompromisne odmietla názor, žeby v rozšírenej základnej škole mohli byť 
umiestnené deti z iných obcí. Uviedla, že budeme radi, ak budeme schopní umiestniť deti z našej obce. 
Starosta vyzval aj ostatných poslancov na vyjadrenie sa k tejto problematike. Ostatní poslanci sa slovne 
nevyjadrili. Aj napriek veľkej snahe pedagogických zástupcov a starostu obce sa nepodarilo presvedčiť 
prítomných poslancov. Preto starosta pristúpil k hlasovaniu. 
Hlasovanie č. 6 
Za: 2 poslanci / Mária Marcinová, Jaroslav Tipan/.  
Proti: 3 poslanci /Antolik Ľubomír, Mgr. Daniel Ďurica,  Ing. Matej Kukuruc / 



Zdržal sa: 1 poslanec/ Bc. Anna Senyková/ 
Nehlasoval: 0 
Starosta konštatoval, že obecné zastupiteľstvo neschvaľuje podanie novej žiadosti na výstavbu 
materskej školy. 
 
 
K bodu č. 12, Zámer predaja nehnuteľného majetku obce z dôvodu hodného osobitného zreteľa. 
Na obecný úrad bola doručená žiadosť pani Jolany Janičovej o odkúpenie nehnuteľného majetku obce 
z dôvodu hodného osobitného zreteľa. Na základe uznesenia obecného zastupiteľstva z 
predchádzajúceho zasadnutia obecný úrad spracoval zámer na predaj nehnuteľného majetku. 
Starosta obce spomínaný zámer predložil poslancom na schválenie. Poslanci prerokovanie tohto 
zámeru presunuli na nasledujúce zasadnutie. Hlavným dôvodom boli skutočnosti, že žiadateľka nemá 
vysporiadané finančné vzťahy s obecným úradom. Ďalej ich zaujímal stav nehnuteľnosti na tvary 
miesta. Z uvedeného dôvodu sa dohodli na obhliadke nehnuteľnosti do nasledujúceho zasadnutia. 
O tomto bode sa nehlasovalo.   
 
K bodu č. 13, Žiadosť o pripojenie nehnuteľnosti na obecný vodovod. 
Na obecný úrad bola prijatá žiadosť o pripojenie nehnuteľnosti v katastri obce na obecný vodovod. 
Žiadateľ Ing. Peter Magura  a Mgr. Martina Magurová. Starosta oboznámil poslancov s možnosťami 
napojenia, kde najvýhodnejším prípojným bodom by bol bod pri rodinnom dome č. 230. Navrhol, aby 
náklady na pripojenie tejto prípojky znášal žiadateľ. Starosta obce dal hlasovať kto je za schválenie 
žiadosti. 
Hlasovanie č. 7 
Za: 6 poslancov / Antolik Ľubomír, Mgr. Daniel Ďurica,  Ing. Matej Kukuruc, Mária Marcinová, Bc. Anna 
Senyková, Jaroslav Tipan/.  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Starosta konštatoval, že žiadosť o pripojenie nehnuteľnosti na obecný vodovod obecné zastupiteľstvo 
schválilo. 
 
K bodu č. 14, Rôzne a, bezdomovec Škulka – riešenie. 
Starosta obce navrhol umiestniť bezdomovca Škulku do unimobunky v rómskej osade, ktorá mala slúžiť 
ako hygienické centrum.  
Prítomní poslanci súhlasili. 
O tomto bode sa nehlasovalo. 
 
K bodu č. 14, Rôzne b, určenie termínu konania podujatia „Odklínanie dreva“. 
Poslanci sa zhodli na dátume 1. a 2. septembra 2023, čo je piatok a sobota.  
Starosta dal hlasovať za tento dátum. 
Hlasovanie č. 8 
Za: 6 poslancov / Antolik Ľubomír, Mgr. Daniel Ďurica,  Ing. Matej Kukuruc, Mária Marcinová, Bc. Anna 
Senyková, Jaroslav Tipan/.  
Proti: 0 
Zdržal sa: 0 
Nehlasoval: 0 
Starosta konštatoval, že tzv. rezbárske dni - „Odklínanie dreva“ sa uskutočnia v určený termín.  
 
K bodu č. 15, Správa audítora k overeniu účtovnej závierky za rok 2022.  
Starosta informoval o overení účtovnej závierky za rok 2022. Poslanci dostali správu audítora 
elektronicky. K uvedenému bodu sa nevyjadrili. Tento bod zobralo obecné zastupiteľstvo na vedomie. 
 



Starosta obce ešte oboznámil prítomných s následnou kontrolou zamestnancov  životného prostredia 
Trebišov. Zamestnanci  ŽP si vyžiadali doklady v tvare potvrdení od domácnosti Bačkova a to ako 
likvidujú odpadové vody z domácnosti. S touto problematikou boli poslanci OZ oboznámení už aj na 
zasadnutí 17.3.2023. Tieto informácie zobrali na vedomie.  
 
Ďalej starosta poinformoval prítomných poslancov s pohľadávkami na dani z nehnuteľnosti, vývoze 
odpadu, odbere vody a pohľadávkach na nájme 8 BJ a č. 249 - tzv. povodňová hlavne u Rómskych 
obyvateľov. Nedoplatky na TKO /vývoz odpadu/ má aj poslanec obecného zastupiteľstva, avšak 
prisľúbil v čo najkratšom čase vyrovnanie. Informácie zobrali poslanci na vedomie. 
 
Nakoľko sa prerokovali všetky body programu, starosta poďakoval prítomným za aktívnu účasť 
a zasadnutie ukončil. 
 
 
 
 
Overovatelia zápisnice: Mária Marcinová     .................................... 
 
 
   Ing. Matej Kukuruc ..................................... 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
           Jozef Nemčík 
           Starosta obce 
 
 
 
 

 
 
 

 


